
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 

Faluortens biodlarförening 

Protokoll styrelsemöte 

 

Dag:  måndagen den 23 september 2024 

Plats:  Via Jitsi 

Närvarande:  Christoph Frank, ordförande 

  Anna Brorsson, sekreterare 

  Kenneth Lehto, kassör 

  David Isaksson, ledamot (§§1-del av 8) 

Svante Nordlander, ledamot 

Raymond Nykvist, ledamot 

Torbjörn Petersson, ledamot 

 

Gunilla Streijffert, valberedning 

Mats Norrfors, valberedning 

Jerk Brorsson, utbildningsansvarig 

 

Frånvarande: - 

 

 

§ 1  Mötets öppnande 

 

Christoph öppnade mötet.   

a) Närvaro 

Närvaro noterades. 

b) Val av ordförande och sekreterare vid mötet 

Christoph valdes till ordförande vid mötet och Anna till 

sekreterare. 

c) Fastställande av dagordning 

Styrelsen godkände dagordningen och fann att mötet var 

vederbörligen utlyst. 
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d) Protokolljusterare 

Raymond och Svante valdes till att justera mötesprotokollet. 

 

§ 2 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

Protokollet ligger på föreningens hemsida. 

 

  

§ 3 Tider honungsbedömning 

David följer upp om det är möjligt att hålla honungsbedömning 

i samband med oxalsyredagen hos Gösta den 26 oktober. 

 

§ 4 Oxalsyredagen 

Lördagen den 26 oktober kan, liksom tidigare år, föreningens 

medlemmar och andra biodlare hämta oxalsyrelösning hos 

Gösta Edström. 

 

Christoph skickar ut inbjudan. Tillsammans med inbjudan 

kommer information om oxalsyrans ursprung att skickas med. 

 

Christoph informerade om att det i Bitidningens 

septembernummer finns information om vilka uppgifter som 

ska dokumenteras vid behandling av bin och att det hos 

Friskabin.se finns en mall att använda för dokumentationen. 

 

§ 5  På gång i bivärlden – kort rapport 

Christoph informerade om vad som är på gång i bivärlden. 

Under sommaren har två enkäter genomförts, Coloss och B-

THENET. 

Apimondia 2025 genomförs 23-27 september 2025 och är ett 

samarbete mellan Sverige, Norge och Danmark. Konferensen 

utgår från Köpenhamn. 

SBR har skickat sin verksamhetsplan på remiss till distrikten. 

Den 26 oktober kommer möte att hållas där medlemmarna 

har möjlighet att yttra sig. 
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Den 27 oktober har revisorerna i Dalarnas distrikt kallat till 

extra årsmöte. Vid mötet kommer distriktets styrelseledamöter 

kunna ställa sina platser till förfogande samt fyllnadsval av 

styrelseledamöter och valberedning att hållas. Ombud för 

Faluortens biodlarförening kommer vara Svante och Kenneth, 

med David som ersättare. 

 

§ 6  Årsmöte 

Årets årsmöte hålls tisdagen den 5 november på Lilltorpet. 

Lokalen är bokad och fika ordnar vi med själva. 

Kallelse och ev andra dokument skickas ut enligt stadgar. I 

dagordning läggs till en punkt om föreningens 110-

årsjubileum nästa år. 

 

§ 7  Årets biodlingssäsong 

Liksom tidigare år samlar Anna in uppgifter från föreningens 

medlemmar om årets biodlingssäsong. Senast vid årsmötet 

kan uppgifterna lämnas. 

 

§ 8  Valberedning o utbildning – information 

a) Valberedning 

Gunilla informerade om att valberedningen ännu inte är 

färdig med sitt arbete, undantaget revisorer där förslag är 

framme. 

 

b) Utbildning 

Jerk informerade om att intresset för nybörjarkurser verkar 

vara något större än förra året. Om intresset är tillräckligt 

stort kommer han och Anna hålla kurs 2025. 

 

Diskuteras att också i vinter hålla temakvällar. Möjliga 

ämnen skulle då kunna vara honungsbiets biologi, 

pollenbrist och cementhonung. Intresse för temakvällar 

följs upp vid årsmötet. 
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§ 9 Övriga frågor 

a) Tuna- Borlänge biodlarförening 

Christoph informerade om att han blivit kontaktad av 

Tuna-Borlänge biodlarförening om att slå ihop de två 

föreningarna. Förslaget diskuterades och styrelsen fann 

att det är bättre att de går samman med annan 

grannförening eller att medlemmarna själva väljer vilken 

förening de vill vara med i om Tuna-Borlänge läggs ner. 

 

b) Utbildning varroaresistenta bin 

Gunilla informerade om att utbildning om varroaresistenta 

bin kommer att hållas i Örebro i november. Vår förenings 

medlemmar är välkomna att delta. 

 

§ 10  Avslutning 

Mötet avslutas. 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

Anna Brorsson 

 

Justeras: 

 

Raymond Nykvist   Svante Nordlander 
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Undertecknare

ANNA BRORSSON
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ERIK RAYMOND NYKVIST
J/N5HMUueOJU/yDbsCHapQ 2024-10-17 16:57:12Z

Svante Gunnar Nordlander
8uZI148tkoeqXQul0AdDIA 2024-10-20 16:36:00Z
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Faluortens biodlarförening 


Protokoll styrelsemöte 


 


Dag:  måndagen den 23 september 2024 


Plats:  Via Jitsi 


Närvarande:  Christoph Frank, ordförande 


  Anna Brorsson, sekreterare 


  Kenneth Lehto, kassör 


  David Isaksson, ledamot (§§1-del av 8) 


Svante Nordlander, ledamot 


Raymond Nykvist, ledamot 


Torbjörn Petersson, ledamot 


 


Gunilla Streijffert, valberedning 


Mats Norrfors, valberedning 


Jerk Brorsson, utbildningsansvarig 


 


Frånvarande: - 


 


 


§ 1  Mötets öppnande 


 


Christoph öppnade mötet.   


a) Närvaro 


Närvaro noterades. 


b) Val av ordförande och sekreterare vid mötet 


Christoph valdes till ordförande vid mötet och Anna till 


sekreterare. 


c) Fastställande av dagordning 


Styrelsen godkände dagordningen och fann att mötet var 


vederbörligen utlyst. 







   


 


d) Protokolljusterare 


Raymond och Svante valdes till att justera mötesprotokollet. 


 


§ 2 Föregående protokoll 


Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 


 


Protokollet ligger på föreningens hemsida. 


 


  


§ 3 Tider honungsbedömning 


David följer upp om det är möjligt att hålla honungsbedömning 


i samband med oxalsyredagen hos Gösta den 26 oktober. 


 


§ 4 Oxalsyredagen 


Lördagen den 26 oktober kan, liksom tidigare år, föreningens 


medlemmar och andra biodlare hämta oxalsyrelösning hos 


Gösta Edström. 


 


Christoph skickar ut inbjudan. Tillsammans med inbjudan 


kommer information om oxalsyrans ursprung att skickas med. 


 


Christoph informerade om att det i Bitidningens 


septembernummer finns information om vilka uppgifter som 


ska dokumenteras vid behandling av bin och att det hos 


Friskabin.se finns en mall att använda för dokumentationen. 


 


§ 5  På gång i bivärlden – kort rapport 


Christoph informerade om vad som är på gång i bivärlden. 


Under sommaren har två enkäter genomförts, Coloss och B-


THENET. 


Apimondia 2025 genomförs 23-27 september 2025 och är ett 


samarbete mellan Sverige, Norge och Danmark. Konferensen 


utgår från Köpenhamn. 


SBR har skickat sin verksamhetsplan på remiss till distrikten. 


Den 26 oktober kommer möte att hållas där medlemmarna 


har möjlighet att yttra sig. 







   


 


Den 27 oktober har revisorerna i Dalarnas distrikt kallat till 


extra årsmöte. Vid mötet kommer distriktets styrelseledamöter 


kunna ställa sina platser till förfogande samt fyllnadsval av 


styrelseledamöter och valberedning att hållas. Ombud för 


Faluortens biodlarförening kommer vara Svante och Kenneth, 


med David som ersättare. 


 


§ 6  Årsmöte 


Årets årsmöte hålls tisdagen den 5 november på Lilltorpet. 


Lokalen är bokad och fika ordnar vi med själva. 


Kallelse och ev andra dokument skickas ut enligt stadgar. I 


dagordning läggs till en punkt om föreningens 110-


årsjubileum nästa år. 


 


§ 7  Årets biodlingssäsong 


Liksom tidigare år samlar Anna in uppgifter från föreningens 


medlemmar om årets biodlingssäsong. Senast vid årsmötet 


kan uppgifterna lämnas. 


 


§ 8  Valberedning o utbildning – information 


a) Valberedning 


Gunilla informerade om att valberedningen ännu inte är 


färdig med sitt arbete, undantaget revisorer där förslag är 


framme. 


 


b) Utbildning 


Jerk informerade om att intresset för nybörjarkurser verkar 


vara något större än förra året. Om intresset är tillräckligt 


stort kommer han och Anna hålla kurs 2025. 


 


Diskuteras att också i vinter hålla temakvällar. Möjliga 


ämnen skulle då kunna vara honungsbiets biologi, 


pollenbrist och cementhonung. Intresse för temakvällar 


följs upp vid årsmötet. 


 


 







   


 


§ 9 Övriga frågor 


a) Tuna- Borlänge biodlarförening 


Christoph informerade om att han blivit kontaktad av 


Tuna-Borlänge biodlarförening om att slå ihop de två 


föreningarna. Förslaget diskuterades och styrelsen fann 


att det är bättre att de går samman med annan 


grannförening eller att medlemmarna själva väljer vilken 


förening de vill vara med i om Tuna-Borlänge läggs ner. 


 


b) Utbildning varroaresistenta bin 


Gunilla informerade om att utbildning om varroaresistenta 


bin kommer att hållas i Örebro i november. Vår förenings 


medlemmar är välkomna att delta. 


 


§ 10  Avslutning 


Mötet avslutas. 


 


 


 


Vid protokollet: 


 


Anna Brorsson 


 


Justeras: 


 


Raymond Nykvist   Svante Nordlander 
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